
VEVCE
Pri restavraciji na Vevčah urejajo parkimi prostor in obračališče

za mestne avtobuse. Prebivalci Vevč in bližnje okolice si želimo, da
bi bil prostor pred restavracijo kar najbolje urejen, saj služi tudi za
dostop v delavsko restavracijo, v kino dvorano in do stanovanjskega
bloka za restavracijo. Videti je, da dela dobro napredujejo in da
lahko kmalu pričakujemo novo asfaltno plast.
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